

好孩子 - 書法比賽 書寫題材

幼兒組 (3-4 歲):

中文書法 (毛筆)	好孩子
中文書法 (硬筆)	好孩子
英文書法 (硬筆)	Good kid

幼童組 (5-6 歲):

中文書法 (毛筆)	好孩子
中文書法 (硬筆)	勤奮、認真的你，必定收到累累的碩果。
英文書法 (硬筆)	Never let the odds keep you from doing what you know in your heart you were meant to do.

兒童組 (7-9 歲):

中文書法 (毛筆)	好孩子
中文書法 (硬筆)	<u>《冬天》劉安娜</u> 不知是誰惹了北風？ 北風生氣的怒吼著，小草冷得發抖。 樹木看了很不忍心， 脫下身上的衣服， 一件件蓋在小草身上。

英文書法（硬筆）	<p><u>Snowball by Shel Silverstein</u></p> <p>I made myself a snowball As perfect as could be. I thought I'd keep it as a pet And let it sleep with me. I made it some pajamas And a pillow for its head. Then last night it ran away, But first it wet the bed.</p>
----------	--

少年組 (10-12 歲):

中文書法 (毛筆)	小疑有小進，大疑有大進
中文書法 (硬筆)	<p><u>《兩列火車》凱撒琳·阿德曼</u></p> <p>當黃昏來臨時 快車閃電似奔馳 向一個傲慢的陌生人匆匆地 忽視了我們這個小小的城鎮 稍後，慢車來了 繞著彎曲的鐵軌慢慢行駛 發出明亮的汽笛和一串叮噠的鈴聲 好像朋友般地向我們打招呼</p>
英文書法 (硬筆)	<p><u>Let's Preserve Our Nature by Arjun</u></p> <p>The sun is shining, The sky is blue, The birds are flying, And the breeze is so cool. Mother Nature is trying her best To give nothing but beautifulness, But what do we do? Make her a mess. Let's make her the best By polluting less and less, And preserve her green dress For our kids and the rest.</p>

青少年組 (13-15 歲):

中文書法 (毛筆)	努力從今天開始，成功從零開始
中文書法 (硬筆)	<p><u>《煙火》風美村</u> 誰在夜空中種著一株株開花的樹 誰使樹在夜空中開滿身的花兒 讓星星吃了一驚 讓霓虹燈吃了一驚 誰讓一株株開花的樹升起升起 誰使一身開滿花的樹散開散開 讓夜空五光十色光輝燦爛 讓鳥兒想飛上去築個巢 你不曉得, 它名叫煙火</p>
英文書法 (硬筆)	<p><u>My Best Friend by Abby Jenkins</u> Black and white Thick and furry Fast as the wind Always in a hurry Couple of spots Rub my ears Always comes when his name he hears Loves his ball; it's his favorite thing What's most fun for him? Everything! Great big tongue that licks my face Has a crate, his very own space Big brown eyes like moon pies He's my friend till the very end!</p>

青年組 (16-18 歲):

中文書法 (毛筆)	有耐心才能做好任何事情
中文書法 (硬筆)	<p><u>《家》楊喚</u></p> <p>樹葉是小毛蟲的搖籃， 花朵是蝴蝶的眠床， 歌唱的鳥兒誰都有一個舒適的巢， 辛勤的螞蟻和蜜蜂都住著漂亮的大宿舍， 螃蟹和小魚的家在藍色的小河裡， 綠色無際的原野是蚱蜢和蜻蜓的家園。 可憐的風沒有家， 跑東跑西也找不到一個地方休息。 飄流的雲沒有家， 天一陰就急得不住地流眼淚。小弟弟小妹妹最幸福 啦！ 生下來就有媽媽爸爸給準備好了家，在家裡安安穩穩 地長大。</p>
英文書法 (硬筆)	<p><u>Friends by Abbie Farwell Brown</u></p> <p>How good to lie a little while And look up through the tree! The Sky is like a kind big smile Bent sweetly over me.</p> <p>The Sunshine flickers through the lace Of leaves above my head, And kisses me upon the face Like Mother, before bed.</p> <p>The Wind comes stealing o'er the grass To whisper pretty things; And though I cannot see him pass, I feel his careful wings.</p> <p>So many gentle Friends are near</p>



全方位比賽平台[®]

香港國際文藝交流協會
Hong Kong International Exchange of Artist & Culture Association

ROOM 1706,
KING CENTRE,
NO. 23 DUNDAS STREET,
MONGKOK, HK
TEL: (852) 2481 0800
FAX: (852) 2481 0600

	<p>Whom one can scarcely see, A child should never feel a fear, Wherever he may be.</p>
--	---

公開組（19 歲或以上）：

中文書法（毛筆）	認真是成功的秘訣，粗心是失敗的伴侶
中文書法（硬筆）	<p><u>《鐵門》徐訏</u> 鐵門關得緊緊的， ——沒有鑰孔， 也沒有鎖； 只有一條門縫， 但沒有光透進來。 我敲了一年不開， 我叫了一年不開， 後來我就在鐵門上， 畫了一扇門。 我輕輕的推開我的門， 我走進去， 我知道我也已經走進了鐵門。</p>
英文書法（硬筆）	<p><u>Wind On The Hill by A. A. Milne</u> No one can tell me, Nobody knows, Where the wind comes from, Where the wind goes. It's flying from somewhere As fast as it can, I couldn't keep up with it, Not if I ran. But if I stopped holding The string of my kite, It would blow with the wind For a day and a night. And then when I found it, Wherever it blew,</p>

	<p>I should know that the wind Had been going there too.</p> <p>So then I could tell them Where the wind goes... But where the wind comes from Nobody knows.</p>
--	--